
 
 

 

Motion om utökad kamerabevakning i Vega  

Efter allt fler ungdomsrån och liknande incidenter känner boende i Vega en tilltagande 

otrygghet och allmän osäkerhet – framför allt gällande barn och ungdomar. Att föräldrar ska 

behöva eskortera sina ungdomar till och från skolan och andra aktiviteter är inte rätt.  

Här har  frivilliga krafter gjort en namninsamling om utökad kamerabevakning. Detta 

internativ med namninsamling visar att Haningeborna är intresserade  av att stötta  lokala 

folkomröstningar och liknade intuitiv. 

Frivilliga krafter har tagit initiativ till en namninsamling för att få till stånd en utökad 

kameraövervakning av utsatta platser i Vega för att på så sätt skapa trygghet för såväl barn 

som föräldrar och övriga boende. Sverigedemokraterna har fått frågan om vi stöder 

Vegabornas initiativ. Det gör vi.  

Det gläder oss också att frivilliga krafter på detta sätt visar engagemang för och intresse av att 

påverka och bidra till en positiv samhällsutveckling genom namninsamlingar, lokala 

folkomröstningar och liknande åtgärder.  

Givetvis måste strategiska platser för kamerauppsättning identifieras tillsammans med polisen 

och nödvändiga tillstånd inhämtas. Om åtgärderna i Vega faller väl ut bör utökad 

kameraövervakning genomföras på fler platser i kommunen. 

Tillsammans kan vi göra Haninge till en trygg kommun. 

 

Med anledning av ovanstående föreslås fullmäktige besluta: 

Att  Haninge kommun skyndsamt sätter upp ett erforderligt antal kameror på strategiska 

platser i Vegaområdet för att stärka upp skyddet  för medborgarna.  

 

 

_____________________ 

Christian Lindefjärd (SD) 

 

 


